
 

 

 

Referat fra  K-forældre møde den 12.3.2019 Kl. 17:30 – 19:00 
Tilstede:  

 

 

 

 Carina 0., Helle F. 0., Helle R. 0., Bodil 1., Ane 2., Christina-Elena 2., Louise 3., 

Marianne 3., Peder 4., Jannie 4. og 7., Christina 5., Lene 6., Tina 6., Anni 7. 

Referent: Jannie 

Afbud:  

Fraværende: Jonas 1., Patricia 1., Dorthe 2., Jane 4., Søren 7., Hanne 8., Camilla 8.  

Punkt Dagsorden Referat/beslutning 

1.   Referat fra møde den  

4.12.2018 

 Godkendt 

2.   Kort nyt fra skolelederen  IM orienterer om nyt fra skolens hverdag: 

 

- Ros fra skolen for de gode arrangementer, 

der afholdes i de enkelte klasser. Det er 

rart med en kultur, hvor det er naturligt, at 

der holdes disse arrangementer. 

- Skolens eneste ønske til arrangementerne 

er, at man er opmærksom på, om man 

hører fra alle, når der holdes 

arrangementer i klassen. Vær især 

opmærksom på, om det ofte er de samme, 

som ikke deltager. Tag gerne fat i Inge, 

hvis det er svært at få et barn med. 

- Der er et tæt samarbejde med SSP-

medarbejder Kim Møller ift. børns adfærd 

på sociale medier, deling af videoer mv.  

Vær nysgerrig på, hvad dit barn laver på 

de sociale medier – det ændrer sig hele 

tiden. Lige nu er man meget opmærksom 

på en ny platform – F3 – som er forbundet 

med Snapchat og derfor hurtigt når ud til 

mange. 

- Der er bevilget ny asfalt i skolegården, og 

i den forbindelse modtages gode idéer til 

indretning gerne. Forhåbentlig kommer 

der en hoppepude i sandkassen, og der 

skal bl.a. laves ny boldmur og 

støtteforeningen har givet en ny 



basketbane og runde borde/bænkesæt. 

- Der sættes store skilte op med Tangsø 

Skole, så man tydeligt kan se udefra, at vi 

er her. Det er vigtigt, at vise omverdenen, 

at vi har en god skole. 

- Man ønsker også nyt hegn mod vejen, og 

der søges igen om penge til at lave 

køkkenet helt om til et nyt arbejds-

sundheds-værksted.  

- 8. klasse har fået nye møbler, og man 

håber på at få 7. klasse med i år. Men som 

med alle andre ønsker, så afhænger det 

meget af økonomien.  

- Økonomien er i det hele taget meget 

stram, og til næste skoleår går vi fra 149 

elever nu og til 142 elever. Lige nu tales 

der også om ændringer i skolereformen, 

men intet er vedtaget endnu. Ændringerne 

kan få store konsekvenser for skoledagen, 

da nogle af ændringerne bl.a. er kortere 

skoledage. 

 

 

3.   Kommende arrangementer  Skolefest den 23.5.2019 

 

Der er emneuge på skolen i den uge, men 

temaet kan ikke afsløres endnu. Der vil dog i 

lighed med tidligere år være behov for, at alle 

klasser kommer med to kager til en kagebod. 

Det er k-forældrenes opgave at bage/få nogle 

til at bage samt passe boden til skolefesten. 

Inge skriver ud til k-forældre, når vi kommer 

tættere på – gerne med en tidsplan på, hvornår 

de enkelte klasser skal bemande boden. 

 

 

4.   Erfaringsudveksling og nye 

ideer?  

 

 HUSK K-FORÆLDREMAPPEN 

 

Siden sidste møde er der afholdt mange 

arrangementer i klasserne som fx skolefest 

med drinks og disko, skovture, spilleaftener – 

både brætspil og computerspil, fastelavn, 

overnatning, julefrokost, natteløb, filmaften, 

biograftur, hyggeaften og cykeltur. 

HUSK at ajourføre k-forældremappen, så man 

kan følge med i, hvad der er holdt af 

arrangementer – hvad der var rigtig godt, og 

hvad man bør gøre anderledes en anden gang. 

 

Christina fortalte om de mange nye, gratis 

faciliteter, som er kommet til i Møborg, og 



 

 

 

som sagtens kunne bruges til 

klassearrangementer: 

Der er bl.a. sat nye kikkerter op på Bavnehøj 

og i sandgraven. Man kan se virkelig langt. 

Det er også ganske gratis at benytte shelters i 

sandgraven og på sportspladsen bag den 

gamle skole i Møborg. På sportspladsen vil 

der også blive opført et madpakkehus. 

 

 Valg af K-forældre til kommende skoleår – 

hvordan gøres det bedst? 

 

Nogle klasser har uddelegeret ansvaret for de 

enkelte arrangementer, så flere forældre 

involveres. Virker det, og er det evt. en model, 

man kan arbejde videre med i andre klasser? 

 

 

5.   Evt.  Klassekasser blev drøftet. Der er meget 

forskel på, om der findes klassekasser eller ej i 

den enkelte klasse. Skolen opretter en 

klassekasse, når de når 6. klasse og står for 

frugtboden. Indtil da, er det op til de enkelte 

klasser, om man opretter klassekasser, eller 

om man betaler et beløb ved hver enkelt 

arrangement (eller eleverne kommer med mad 

og drikkevarer til arrangementet i stedet for) 

 

 

  


